
Notulen algemene ledenvergadering Dorpsraad Gorssel
d.d. 29 mei 2024

Bestuur aanwezig: Otto van Harmelen (voorzitter), Christine Hupkes (toetredend secretaris), Paul
Wiegerinck (aftredend penningmeester), Jaap May (toetredend penningmeester), Marije Alma
(aftredend algemeen lid), Rob Haspels (toetredend algemeen lid), Wilja Klein Teeselink (algemeen lid)

Bestuur afwezig: Pam van ‘t Hof (aftredend secretaris)

Overige leden aanwezig: 25

Besloten gedeelte
1. Opening en welkom door de voorzitter

Otto van Harmelen opent de vergadering en heet een dertigtal leden welkom binnen het
besloten gedeelte van de ALV. De vergadering bestaat uit een gesloten en een open gedeelte. In
het open gedeelte zal een workshop plaatsvinden waarin de conceptteksten per thema van het
dorpsplan kunnen worden ingezien en ideeën kunnen worden ingebracht.

2. Notulen algemene ledenvergadering d.d. 23 mei 2023
De notulen worden onveranderd goedgekeurd en vastgesteld.

3. Mededelingen bestuur

Bestuurswisselingen
Afscheid van het bestuur nemen:
Pam van ’t Hof - secretaris
Marije Alma - communicatie
Paul Wiegerinck - penningmeester

Tot het bestuur treden toe:
Christine Hupkes - secretaris
Rob Haspels - communicatie
Jaap May - penningmeester

Aftredende Bestuursleden
Paul Wiegerinck is aftredend. Otto spreekt Paul toe en bedankt hem voor zijn termijnen als
kritisch bestuurslid en penningmeester. Paul ontvangt een groot applaus en er wordt gemeld dat
het afscheid reeds heeft plaatsgevonden.

Pam van ‘t Hof is eveneens aftredend en haar afscheid heeft al plaatsgevonden. Hoewel ze
vandaag niet aanwezig kan zijn, laat Otto weten dat Pam zes jaar in het bestuur heeft gezeten,
waarbij ze actief betrokken was bij verschillende werkgroepen, het dorp en zich heeft bekwaamd
in het gebruik van Word en Excel. Ook zij ontvangt een hartelijk applaus.

Hoewel Marije Alma de komende tijd nog betrokken blijft bij het bestuur, is ook zij aftredend. Zij
ontvangt een dankbetuiging van Otto voor haar inzet als fantastische netwerker. Aangegeven
wordt dat haar officiële afscheid op een later moment zal plaatsvinden.

29 mei 2024
Algemene ledenvergadering Dorpsraad Gorssel



Nieuwe Bestuursleden
Otto vertelt dat alle drie nieuwe bestuursleden heel spontaan zijn ingelopen. Ze stellen zichzelf
kort voor.

Christine Hupkes vertelt nu vijf jaar in De Enk in Gorssel te wonen met haar man en haar dochter,
schoonzoon en kinderen wonen ook op het terrein. Ze geeft aan dat ze daar een soort
paardenbedrijf te hebben. Daarvoor woonde ze 25 jaar op de Veluwe en ze is opgegroeid in het
westen van het land met vele bezoekjes aan familie in Gorssel/ Epse.

Rob Haspels vertelt dat hij nu twee jaar in Gorssel woont. Daarvoor woonde hij in Deventer en
hij komt oorspronkelijk uit het westen van het land. Rob woont samen met zijn vrouw aan de
Hoofdstraat en zijn schoonmoeder heeft een mantelzorgwoning hun tuin. Zelf is hij werkzaam als
zelfstandig maatschoenmaker.

Jaap May vertelt dat hij al een half jaar effectief deel uitmaakt van het bestuur en de rol van
penningmeester vervult, wat goed bij hem past gezien zijn achtergrond in de financiële wereld.
Hij komt oorspronkelijk uit Groningen, woont nu drie jaar in Gorssel en heeft daarvoor in Zeist
gewoond. Zijn zoon heeft vandaag zijn laatste havo-examen gehad.

Dorpsplan
Otto vertelt dat het lastig was om mensen te vinden voor het dorpsplan, maar uiteindelijk
hebben vrijwilligers zich bereid verklaard eraan te werken. Deze vrijwilligers zullen vanavond in
het open gedeelte worden ontmoet. Het plan is om uiteindelijk een boek te maken, bij voorkeur
samengesteld en geredigeerd door iemand uit het dorp. Er is enige overlap in wat geschreven is,
dus er wordt een oproep gedaan om na te denken en iemand te vinden die deze taak op zich wil
nemen, eventueel tegen een vergoeding.

4. Financiën
Paul Wiegerinck vertelt dat de financiën afgelopen jaar zijn overgegaan van Excel naar
e-boekhouden. De betalingen deed Paul, terwijl Anneke van Maanen de boekingen verzorgde.
Het jaarverslag van de boekhouding wordt toegelicht door Jaap. Opgemerkt wordt dat
automatische incasso zeeën van tijd bespaard en dat ongeveer 350 huishoudens lid zijn van de
dorpsraad, wat neerkomt op ongeveer een derde van de Gorsselse huishoudens.

Verslag kascommissie
De kascommissie, bestaande uit de heren Harm Krabbenbos en Ad Heeman, heeft de financiële
verslaglegging door de penningmeester goedgekeurd. Er is een opmerking gemaakt over de
toevoeging aan de reserve: is dit niet te veel geld? Jaap geeft hierover aan dat geld momenteel
niet de beperkende factor is, maar wel tijd en vrijwilligers. Iedereen die iets wil doen voor het
dorp is meer dan welkom, want er zijn middelen om dat te ondersteunen.

De vergadering gaat akkoord met de financiële verslaglegging en dechargeert onder dankzegging
de penningmeester.

Benoeming nieuw kascommissielid
Wie biedt/ bieden zich aan om zitting te nemen in de nieuwe kascommissie voor 2024-2025?
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Begroting 2024
Er wordt nagedacht over nieuwe subsidiemogelijkheden, maar voorlopig wordt uitgegaan van de
eigen kas. Er wordt gewacht op goede, grote ideeën die minimaal 25.000 euro betreffen, zoals
het organiseren van gezamenlijke speeltuinen en het realiseren van iets moois in het dorp. Dan
kan namelijk aanspraak worden gemaakt op de subsidiemogelijkheid Dorpen Deal van Provincie
Gelderland.

Vanuit de leden wordt gevraagd waarom sprake is van zo’n specifiek getal in de begroting. Jaap
geeft aan dat dit komt vanwege de verkoop van de bundels.

5. Voortgang werkgroepen
Otto bespreekt in vijf minuten de voortgang van de werkgroepen:

Accommodaties en Voorzieningen (GA!)
Bij Gorsselse Accommodaties wordt achter de schermen gewerkt aan de ontwikkeling van
plannen, maar de voortgang is traag. De Bloemenkamp moet een goede woonplaats blijven, en
de Smitskamp is ook een aandachtspunt. Voor het zwembad wordt gehoopt op een nieuw bad in
2026. Er wordt onderhandeld met de gemeente over financiering van het bad en eventuele
andere uitbreidingen/verbeteringen van de Boskoele. De gemeente heeft duidelijke richtlijnen
gegeven over wat mogelijk is voor een veilig en duurzaam zwembad.

Economie en Centrum
Gorssel Bloeit heeft het dorp echt laten opbloeien, maar meer vrijwilligers zijn welkom. Dank aan
Firma Baltus voor de vele bollen.

Duurzaam en Groen
Er wordt een vinger aan de pols gehouden bij het zandgat.

Cultuur en Toerisme
Er zijn 1000 bundels van "Met Het Oog op Gorssel" verkocht, en er zijn nog 300 beschikbaar. De
werkgroep is bezig met een kunstwerk in samenwerking met Gorssels Erve. Een van de leden
merkt op dat het mooi zou zijn als het kunstwerk een onderdeel wordt van een groter geheel en
niet op zichzelf staand. Otto geeft aan dat betrokkene een goed punt heeft waar ook binnen de
werkgroep aandacht voor is.

Verkeer en Mobiliteit
De F348 is in ontwikkeling en de snelheid op de N348 zal per halverwege 2025 naar 60 km/u
worden verlaagd.

Zorg en Welzijn
Dankzij de tomeloze inzet van zorgcoördinator Joke Lubberdink is de Seniorensoos een groot
succes. Iedere donderdagmiddag komen senioren samen in ’t Trefpunt om gezellig met elkaar te
verkeren en daarnaast worden er ook uitstapjes georganiseerd.
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6. Rondvraag
Aandacht voor de Gorsselse jeugd
Tijdens de rondvraag worden complimenten uitgesproken over de seniorensoos. Vervolgens
wordt gevraagd wat er voor de jeugd wordt gedaan. Otto legt uit dat Joke speciaal is aangesteld
voor ouderen, en dat er voor jongeren mogelijk een nieuwe kracht aangesteld zou kunnen
worden. De groep van 15 tot 25 jaar is moeilijk te bereiken en het is lastig om iets te organiseren
wat iedereen leuk vindt. Het probleem ligt bij het bedenken van ideeën en de uitvoering ervan
door mensen. Iedereen wordt aangemoedigd om ideeën in te brengen, bijvoorbeeld tijdens de
inloop van de bestuursvergadering van de dorpsraad. Dit is al gedaan voor de jongste jeugd,
waarbij Ed van Orden Cool Kids heeft opgezet, een programma voor jongens en meisjes van 4 en
5 jaar dat gericht is op het speels kennismaken met diverse bewegingen uit verschillende
sporten.

Vanuit de zaal wordt aangevuld dat enkele jaren geleden een skatebaan is gerealiseerd. Verder
wordt vanuit de zaal aangevuld dat de jeugdsociëteit bij 't Trefpunt is verdwenen.

Op de skatebaan wordt gereageerd dat het plaatsen ervan niet het probleem is, maar wel het
onderhoud ervan. Hetzelfde geldt voor speeltuinen. Als dorpsraad zijn we bijvoorbeeld
verantwoordelijk voor een aantal speeltoestellen bij Den Oldenhof en dan ben je als bestuur
persoonlijk aansprakelijk als er iets misgaat en je in gebreke bent gebleven, wat een vaag gebied
is. Op deze persoonlijke aansprakelijkheid wordt geschokt gereageerd door een lid.

Woningbouw
Er wordt opgemerkt dat we bijna een generatie missen, omdat er al ruim 10 jaar geen nieuwe
woningen voor jongeren zijn gebouwd.

Zorgen Roskamweide
Een lid uit zorgen over de aantasting van Roskamweide. Otto geeft aan dat er vrijwel niets zal
verdwijnen.

Serieus genomen
Er wordt gevraagd of de dorpsraad tegenwoordig serieuzer wordt genomen. Otto antwoordt dat
hij geheimhouding heeft moeten tekenen in verband met een investering als het Gorsselse
Accommodaties betreft. Hij benadrukt dat de dorpsraad transparant en eerlijk wil blijven en niet
zo snel naar de krant zal stappen.

Visie dorpsraad
Op de vraag wat de visie van de dorpsraad zelf is, antwoordt Otto dat het er niet om gaat wat de
dorpsraad wil, maar wat het dorp wil. Hij persoonlijk ziet bijvoorbeeld samengaan met Epse niet
zitten. Er moet gebouwd worden voor zowel de jeugd als ouderen, zodat iedereen zijn hele
levensloop in het dorp kan blijven wonen. Dit omvat het openhouden van voorzieningen zoals
het zwembad en de school. Het dorps karakter moet behouden blijven, wat betekent dat er niet
wordt gestreefd naar meerdere supermarkten, maar ook niet naar het verdwijnen van de enige
supermarkt. Het dorp moet blijven zoals het is, zonder volgebouwd te worden zoals sommige
ministers momenteel willen.

Gebrek ambitie
Een lid vindt dat er een gebrek aan ambitie is vanuit de dorpsraad. Een concreet voorbeeld
hiervan is de wens om een stukje gras naast het tramhuisje te verharden, omdat het nu een
modderstroom is. Otto antwoordt dat dit juist een project is dat vanuit de dorpsraad en
ondernemersraad is gekomen. Het lid wordt uitgenodigd om aan te sluiten bij de werkgroep
Centrum, omdat de werkgroep bezig is met een ambitieus plan.
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7. Sluiting
De voorzitter sluit het besloten gedeelte van de ALV met de oproep dat iedereen die zich
geroepen voelt om iets te doen, van harte wordt uitgenodigd! Als bestuur zijn we afhankelijk van
de leden; het moet vanuit het dorp komen.

Open gedeelte
Na de pauze gaat het open gedeelte van de bijeenkomst verder. Hierbij worden eerste ideeën
gepresenteerd per thema. Gevraagd wordt om het gevoel en de ideeën over de inhoud te delen.

1. Wonen en Leven Jasper Pott
2. Voorzieningen Jasper Pott
3. Zorg en Welzijn Joke Lubberdink
4. Verkeer en Mobiliteit Cees van Doorn
5. Natuur en Landschap Andrea van Schie
6. Recreatie en Toerisme Eric Suyten
7. Sport Hans Hoetink

8. Cultuur en Erfgoed Dick van Welzen
9. Economie en Ondernemen Eric Suyten
10. Energie transitie Hans Hoetink
11. Lange termijn visie Gorssel 2040
Jasper Pott

Correspondentieadres:
info@dorpsraadgorssel.nl
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